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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Realizowanych programów zdrowotnych na terenie gminy Karpacz.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu zgodnie z art. 7 ust.5 ustawy o samorządzie gminnym zadania własne
gminy obejmują sprawy ochrony zdrowia, uzupełnieniem tej regulacji są przepisy o świad-
czeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych. Zgodnie z tą ustawą
do zadań własnych gminy w zakresie zapewnienia równego dostępu do świadczeń opieki
zdrowotnej należy w szczególności  opracowywanie i realizacja oraz ocena efektów progra-
mów polityki zdrowotnej wynikających z rozpoznanych potrzeb zdrowotnych i stanu zdrowia
mieszkańców gminy. 

PYTANIA :
 
1. Jakie realizował Pan programy zdrowotne dla mieszkańców Karpacza w latach 2014-2020 ?
2. Z jakich środków finansowane były te programy ( klasyfikacja budżetowa) ?
3.Jaką liczbę osób objęły te programy ( wiek, płeć w poszczególnych programach) ?
4. Jakie zostały osiągnięte korzyści z realizacji programów dla mieszkańców Karpacza ( wykryte
choroby, wady itd.) ?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
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